
 

Verslag voorjaarsvergadering d.d. 25 maart 2025 
Aanwezig: 24 leden 
Afmeldingen: Gewoon 24, VVV WF, Museum, Studio Snobsk, Bakkerij ‘t Kruimeltje 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering met een welkom aan de aanwezigen en een 
speciaal woord van welkom aan Bavo Galama. Hij start de vergadering met een 
verwonderde blik op een momenteel onbegrijpelijke wereld.  

2. Mededelingen  

- aangezicht fabriek: op 27 maart kan in de Poarte op uitnodiging vd fabriek 
meegedacht worden aan de verfraaiing van de gevels.  
Voorstel om namens de OVS het idee aan te dragen van een dagprojectie en  
mee te delen blij te zijn met het initiatief.   

- oproep om mee te denken over het goede doel vd veiling bij de Haringpartij 
vh tonnetje haring, dat ten goede moet komen aan de stad of aan inwoners 
die zich inzetten voor een goed doel dat ook buiten de stad kan zijn, zoals we 
dat eerder voor Duchenne deden.  

- lichtkrant aan de rondweg voor evenementen. Het idee is om er 2 te plaatsen. 
Eén aan elke kant van de stad. Voorgesteld wordt om dat ook langs de 
vaarroutes te doen.    

3. Verslag vorige ledenvergadering d.d. 21 maart 2024 
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld onder dankzegging aan de 
opsteller. 
N.a.v. agendapunt 8  

- woningen Wijcklerweg; dat zal worden ondergebracht bij het masterplan. Zie 
agendapunt 5 
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- P-ergernissen busjes zzp-ers. Meenemen bij punten vd verkeerscommissie die 
door PB wordt ingesteld m.m.v. de verkeersdeskundige vd gemeente.  
Theo Vis doet een oproep om ook iemand vanuit de OVS in de commissie te 
laten deelnemen.  

- toiletgebouwen ad Runwei mogen niet voor 1 april open i.v.m. bevriezen 
leidingen en afwezigheid havenmeester. Deze bezwaren kunnen worden 
ondervangen door toezicht door Benno Klaver zelf. Besloten wordt om 
nogmaals naar de gemeente te gaan (Jolanda Nagelhout) met een afvaardiging 
van de OVS en PB. Seizoensverlenging wordt aangedragen als één van de 
belangrijkste argumenten.   

4. Jaarverslagen en financiële verantwoording over 2024  
De PM licht de cijfers toe. De facturen voor de contributie van 2025 zijn onlangs 
verstuurd. 
Het secretarieel jaarverslag en de financiële jaarstukken worden vastgesteld.  
Lichtkranten staan nog niet begroot i.v.m. het onderzoek dat nog moet worden 
gedaan naar de haalbaarheid. 

5. Verslag Kascommissie en afscheid-/benoeming kascommissielid 
Akkelien van de Beek en Bennno Klaver hebben de cijfers en de boeken 
gecontroleerd en stellen de leden voor om het bestuur décharge te verlenen. Dat 
gebeurt bij acclamatie. 
Benno Klaver is aftredend en wordt opgevolgd door Douwe Muller. 

Secretarieel jaarverslag: het Masterplan wordt toegelicht door de voorzitter. 
Er zijn in de stad meerdere plannen en wensen. Als die worden samengevoegd in 
een Masterplan, hebben die volgens de Provincie (in de persoon van dhr van 
Gorkum, subsidieambtenaar) meer kans van slagen dan wanneer de plannen 
onafhankelijk van elkaar worden ingediend. 
Rondvaren/sloepenroute, historische skûtsjehaven, plannen bij de Molen, kades 
in het Diep, skûtsje de Hoop doet Leven, woningen Wijcklerweg, speeltuinen, 
uitbreiding P-plaatsen RK kerk etc kunnen daarin worden meegenomen.   
Interra Adviesbureau is aangezocht om het Masterplan op te stellen. 

6. Inventarisatie jaarprogramma 
-   Opening watersportseizoen 5 april 
Programma:  

✓ ‘Langs de restaurants in Sloten’ met een proeverij met 9 deelnemers 
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✓ Optreden Shantykoor de Brûskoppen op verschillende plekken in de stad 

✓ Bezichtiging oorspronkelijk interieur van het Skûtsje ‘Hoop doet leven’ 

✓ Demonstratie van de brandweer blusboot  

✓ Radiografisch bestuurbare bootjes in de kom 

✓ Viswedstrijd voor de jeugd  

✓ Marktje 2de hands watersportartikelen en Springkussen bij Jachthaven de 
Dolfijn 

✓ Te waterlatingen en afbouw casco op de werf van jachthaven de Dolfijn 

✓ Lijndienst met een elektrische boot door Sloten 

✓ Openstelling Molen en Molenmaker Dijkstra 

✓ Openstelling Museum en rondleiding door de stad met de Stadsomroeper  

✓ Openstelling brugwachtershuisje en brugbediening 

✓ Demonstratie bootkussen bekleding bij Scheepsstoffering Sloten 

✓ Openstelling winkeltjes en watersportbedrijven 

✓ ANWB Open Camping dag  bij Recreatiebedrijf de Jerden (aan het water) 
Het verzoek is om de stad er feestelijk uit te laten zien met vlaggen en 
aangeklede terrassen 

✓ Bij de Brêge heeft muziek op het terras.  

- Ambassadeurscreatie VVV Waterland Fryslân 14 mei. Bedoeld om collega 
ondernemers uit de regio te laten kennismaken met de stad, zodat zij hun 
gasten en bezoekers kunnen doorverwijzen.  
Iedereen heeft een uitnodiging ontvangen met de mogelijkheid om in te 
tekenen voor de rondleidingen in de 7 Friese steden in de regio Sùd West. Op 
14 mei staat de rondleiding in Sloten op de agenda. 
De stad moet er zo uitnodigend mogelijk uitzien voor onze collega 
ondernemers.  
Organisatie ligt bij VVV WF, wij hebben beperkt kunnen bijdragen met 
bezichtiging skûtsje, proclamatie bij de Bleek door Ingrid Jansen en 
wandelingen met de stadsomroeper. 

- Haringparty -voorlopig vastgesteld op 16 juni- Wiebrand gaat het vaatje 
veilen. 

- Uitje naar de Afsluitdijk en Bierbrouwerij Harlingen  
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- Najaarsvergadering / Kijkje in de keuken bij…… 
Het bestuur zal met een voorstel voor een nieuw ‘Kijkje in de keuken’ komen  

- Overleg met Plaatselijk Belang en Feestcommissie in oktober. Dat betreft 
voornamelijk het afstemmen van agenda ‘s.  

7. Rondvraag 

• Rinke Baukema: Hij mist in het logo vd ondernemersvereniging de kleuren- en 
sleutel van Sloten. Het bestuur gaat nadenken over een nieuw logo/huisstijl. 
Klasina zal Janiek vragen om een ontwerp te maken.   

• Ellen Verweg pleit voor bordjes langs/aan gebouwen met uitleg over de 
historie zoals die ook in Woudsend te zien zijn. 
Wiebrand wil daar aan meewerken. Gerben Steegenga (Sleat Eartiids) weet 
veel van de historie, dus raadzaam om hem daarbij te betrekken.  

• Het historisch kijkfeest wordt in 2026 op 6 juni (06-06-2026) georganiseerd 

• Het bestuur heeft een groepsapp opgesteld, waarin alleen het bestuur iets 
kan zetten en reacties vd leden alleen naar het bestuur worden gestuurd. 

• De Oldtimers 11-steden rally start, finisht en overnacht weer in Sloten  

      

8. Kijkje in de keuken van Restaurant Taveerne ‘t Bolwerk door Sjoerd Lolkema 

Sjoerd vertelt via de historie van het pand en de eerdere uitbaters zijn kijk op 
het ondernemen in zijn bijzondere horecabedrijf.  

PAUZE 

9. De ideale ondernemersvereniging voor de ideale stad. Hoe ziet die eruit en wat 
verwacht ik daarvan? Gespreksleider Bavo Galama. 

Het bestuur heeft hem gevraagd het gesprek te leiden over de vraag waarom wij 
lid zijn geworden en wat er van het lidmaatschap wordt verwacht, omdat de 
belangstelling voor vergaderingen, uitjes en bijeenkomsten wisselend verloopt. 

Een greep uit de reacties uit de vergadering: 

- Sloten op de kaart, levendig houden van de stad 

- Betrokkenheid bij de stad 

- Belangrijk dat men elkaar kent en elkaar kan ondersteunen 

- Gunfactor, ‘koopt elkanders waar’, doorverwijzen naar elkaar 
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- Weten wat er zich afspeelt in Sloten 

- Verplichting als ondernemer/je wilt niet géén lid zijn 

- Sterkere positie richting de gemeente  

- Verpaupering tegengaan / bijvoorbeeld Pannenkoekhuis. Kunnen we daar 
gezamenlijk iets mee doen? 

- Zichtbaarheid van je eigen onderneming 

- Krachtenbundeling van bijv de horeca  

Samenvattend:  
Voor de meeste leden geldt minder ‘whats in it for me’, maar meer ‘what ’s in it 
for Sloten’ als wellicht indirect commercieel belang. Het sociaal belang staat 
voorop.  

Voor uitjes is minder belangstelling omdat de agenda’s toch al zo vol zijn, en 
omdat de interesse er veelal niet is. Voor onderlinge contacten en sociale cohesie 
is voldoende ruimte bij de vergaderingen en bijeenkomsten.  

Opdracht aan het bestuur: 

1. Zorg voor de mogelijkheid om gebruik te maken van elkaars expertise en/of 
nodig sprekers uit zoals fiscalisten, online adverteerders etc die de 
expertise verbreden.  

2. Zorg voor verbinding, ook naar jongere ondernemers die -nog- geen lid zijn. 
Zij kunnen feed back van ervaren ondernemers krijgen.  

3. Maak een jaarplanning met vastgelegde, maar wisselende avonden. 

4. Formuleer een duidelijke doelstelling.   

10. Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering rond 22.15u onder dankzegging aan 
Bavo Galama voor zijn fijne en professionele wijze van begeleiden van het 
gesprek.   
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